
REFERAT FRA MØTE I BJØDNA-TORES VENNER (BTV), 14.08.2017 

Til stede: Jan Kristian Hognestad, Tone Marit Haaland, Leif Rune Frafjord, Kåre Haaland, Nina 

Hatleskog. Olav Balle og Mauritz Rossavik var ikke til stede. 

14/17 Godkjenning av referat fra styremøte 06.06.2017. 
 
Referatet ble godkjent. 

 
15/17 Detaljert gjennomgang av planen for fjordaturen. 

 
Jan K. orienterte. Tidsskjema OK, men avgang for turen, fra Steinkarkaien, er flyttet til kl. 
1100, bl.a fordi vi kun skal være 15 minutter på Forsand. Noen (Kåre) må være å kaien 
kl 1000, som var tidligere avtalt avgang, for å «håndtere» folk som evt ikke har fått med seg 
endring av avgangstidspunkt. Jan K. sender ut mail til alle påmeldte (de han har adresse til). 
Noen av oss må videresende info fra Jan K. til de vi har meldt på. 
 
Toaletter på Frafjord-kaien – de skal stå ut august måned. 
 
Leif Rune diskuterer parkeringsmuligheter med grunneier Trond Frafjord. 
 
Jan K. tar kontakt med Gjesdalbuen ang. turen/arrangementet vårt. 
 
Tone Marit tar med små flagg. Tar også med «BTV-bøker» som kan selges på båten og/eller 
stand på Frafjord-kaien. 
 

16/17 Påmeldingen til turen: eventuell bruk av ventelista. 
 
Jan K. snakker med Riskafjord ang. hvor mange sitteplasser det faktisk er inne-ute, og hvor 
mange passasjerer vi kan ta med. Mulig befaring av båten på Hommersåk. Jan K. håndterer 
ventelista, i samarbeid med Tone Marit. 
 

17/17 Per Terje Haalands manus for fjordatrafikken 
 
Etter litt diskusjon, ble styret enige om å bruke 2-3000 kroner på å trykke opp manuset til Per 
Terje – inntil 100 eks. Kåre håndterer dette. Deles ut på båten/kaien. 
 
Kåre spørre Per Terje om å filme på kaien og på deler av turen. 

 
18/17: Eventuelt. 

 
Ingenting tatt opp under dette punktet. 
 
 

 
Nina Hatleskog 
 
 
 
 



 

 


